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HEL YBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Tervezi-e a szaktárca a személyforgalom újraindítását a 151 . sz.
vasútvonalon?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Hónig Péte r
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kunszentmiklós-Tass és Dunapataj közötti 151 . sz. vasútvonalon 2007 .
március 3-án megszűnt a személyforgalom .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
- Milyen indokok vezettek a szóban forgó vasútvonalon val ó

személyforgalom megsz űntetéséhez?
- Tervezi-e a szaktárca, hogy újraindítsa a személyforgalmat a 151 . sz .

vasútvonalon?
- Milyen alternatív közlekedési lehetőségeket biztosít a szaktárca a

megszűnt vasúti személyforgalom helyett a térségben él ők számára?
- Mi lesz a sorsa a 151 . sz. vasútvonal mentén található vasútállomásoknak ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 25 .

B lo~l~`József
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